
Protokó  nr 51/11/2005ł
Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gda skań

w dniu 21 wrze nia 2005 roku o godz. 16.00ś
w sali 208

 Nowego Ratusza w Gda sku, przy ul. Wa yń ł  

Jagiello skie 1.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci.łą ś

Przewodnicz cy  komisji  Tomasz  Sowi ski  otworzy  posiedzenie  i  powitaą ń ł ł  
przyby ych  na  posiedzenie  komisji  go ci  oraz  radnych  i  ł ś zaproponował  
nast puj cy porz dek obrad:ę ą ą

I. Projekt  Planu  Finansowego  na  2006r.  – 
Wydatki na zadania bie ce – remonty. żą

II. Harmonogram  budowy  szko y  w  dzielnicył  
Uje cisko  –  z  uwzgl dnieniem  terminuś ę  
otwarcia I bloku dydaktycznego

III. Zaopiniowanie projektów uchwa   w sprawie :ł

1. likwidacji Internatu Zespo u Szkół ł 
Zawodowych Nr 9 w Gda sku przy ul.ń  
D browszczaków 35   ą (druk nr 1524)

Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta 

2. zmiany  uchwa y  w  sprawie  uchwaleniał  
bud etu miasta Gda ska na rok 2005 ż ń (druk nr 
1611)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

3. zmieniaj ca  uchwa  Nr  XXVI/831/04  Radyą łę  
Miasta Gda ska z  dnia 08 lipca 2004 roku wń  
sprawie  „Gminnego  Programu  Do ywianiaż  
Dzieci  w  Szko ach  Podstawowych  ił  
Gimnazjalnych  na  lata  2004-2005” zmienioną 
uchwa  Nr  XXXIV/104/05  Rady  Miastałą  
Gda ska z dnia 13 stycznia 2005 roku  ń ( druk nr 
1612) 

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta
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IV. Sprawy wniesione, wolne wnioski.
Przerwa – 10 minut.

V.  Sprawy organizacyjne komisji.

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Powiedzia ,  e  po  sporz dzeniu  porz dku  posiedzenia  wp yn y  jeszcze  doł ż ą ą ł ęł  
komisji  druki:  1615,  1616,  1623,  1624  i  1625,  po  czym  zaproponował 
nast puj cy porz dek ze zmianami posiedzenia:ę ą ą

I. Projekt  Planu  Finansowego  na  2006r.  – 
Wydatki na zadania bie ce – remonty. żą

II. Harmonogram  budowy  szko y  w  dzielnicył  
Uje cisko  –  z  uwzgl dnieniem  terminuś ę  
otwarcia I bloku dydaktycznego

III. Zaopiniowanie projektów uchwa   w sprawie :ł

1. zmiany  uchwa y  w  sprawie  uchwaleniał  
bud etu miasta Gda ska na rok 2005 ż ń (druk nr 
1611)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

2. zmieniaj ca  uchwa  Nr  XXVI/831/04  Radyą łę  
Miasta Gda ska z  dnia 08 lipca 2004 roku wń  
sprawie  „Gminnego  Programu  Do ywianiaż  
Dzieci  w  Szko ach  Podstawowych  ił  
Gimnazjalnych  na  lata  2004-2005” zmienioną 
uchwa  Nr  XXXIV/104/05  Rady  Miastałą  
Gda ska z dnia 13 stycznia 2005 roku  ń ( druk nr 
1612)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

3. nadania imienia „Eugeniusza Kwiatkowskiego” 
Zespo owi  Szkó  Ogólnokszta c cych  ił ł ł ą  
Zawodowych  Nr  1  w  Gda sku  przy  ul.ń  
Krasickiego 10  - (druk nr 1615)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta
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4. zmiany  siedziby  Poradni  Psychologiczno  – 
Pedagogicznej  Nr  6  w  Gda sku  zń  
dotychczasowej  siedziby  przy  ul.  Ogarnej 56 
do  pomieszcze  przy  ul.  Lenartowicza  21  wń  
Gda sku – ń (druk nr 1616)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

5. likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkół ł 
Zawodowych  Nr  9  w  Gda sku  przy  ul.ń  
D browszczaków 29  - (ą druk nr 1623)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

6. utworzenia  placówki  zapewniaj cej  ą opiek  ię  
wychowanie  uczniom  w  okresie  pobierania 
nauki  poza  miejscem  sta ego  zamieszkaniał  
pod nazw  „Bursa” z siedzib  w Gda sku przyą ą ń  
ul. D browszczaków 35ą  – (druk nr 1624)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

7. zmieniaj ca  uchwa  w  spr.  utworzeniaą łę  
placówki  zapewniaj cej opiek  i  wychowanieą ę  
uczniom  w  okresie  pobierania  nauki  poza 
miejscem  zamieszkania  pod  nazw  „ Bursaą  
Gda ska”  z  siedzib  w  Gda sku  przy  ul.ń ą ń  
Podwale Staromiejskie 51/52 – (druk nr 1625)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

8. likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkół ł 
Zawodowych  Nr  9  w Gda sku  przy  ul.ń  
D browszczaków 35   ą (druk nr 1524)

                                   Ref. Przedstawiciel Prezydenta Miasta

IV. Sprawy wniesione, wolne wnioski.
Przerwa – 10 minut.

V. Sprawy organizacyjne komisji

Powy szy porz dek przyj ty zosta  3 g osami za, przy 2 wstrzymuj cych si .ż ą ę ł ł ą ę
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PUNKT I
Projekt Planu Finansowego na 2006r. – Wydatki na 
zadania bie ce – remonty.żą

Andrzej o  – dyrektor DRMGŁ ś
Omówi  plan remontów, który stanowi ł za cznik nr 1łą . Oznajmi  równie , e poł ż ż  
przeanalizowaniu  tego  planu,  zgodnie  z  sugestiami  Wydzia u  Finansowego,ł  
Wydzia u Edukacji i Sportu zostanie sporz dzony do 16 pa dziernika 2005 rokuł ą ź  
nowy poprawiony plan remontów.

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

W adys aw czkowski – radny ł ł Łę
Zapyta , czy w tych 16 mln z  na remonty placówek o wiatowych znajd  sił ł ś ą ę 
wszystkie  zalecenia  sanepidu,  które by y ju  wydane wcze niej,  tj.  w latachł ż ś  
2003 – 2004 ze wskazaniem, e pewne prace powinny by  wykonane?ż ć
 
Andrzej o  – dyrektor DRMGŁ ś
Odpowiedzia ,  e  w zwi zku  z  tym,  e  DRMG  zosta a  usamodzielniona wł ż ą ż ł  
sporz dzaniu  planu  remontów,  to  zebra a  wszystkie  nakazy  i  nie  tylkoą ł  
Pa stwowego  Powiatowego  Inspektoratu  Sanitarnego,  ale  równie  Stra yń ż ż  
Po arnej,  Inspekcji  Pracy,  Wydzia u  Zarz dzania  Kryzysowego  i  Stra yż ł ą ż  
Miejskiej. Powiedzia  równie , e wszystkich nakazów do wykonania w 2005ł ż ż  
roku jest  na sum  70 mln z .  Dlatego, by wykona  najbardziej  pilne nakazyę ł ć  
remontowe,  ca y  plan  konsultowany  jest  z  Pa stwowym  Powiatowymł ń  
Inspektoratem Sanitarnym. Sporz dzono specjaln  baz  nakazów, które b dą ą ę ę ą 
podstaw  do sporz dzania planu.ą ą

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta  pana  dyrektora,  dlaczego  nie  zosta o  to  równie  skonsultowane  zł ł ż  
Wydzia em Edukacji i Sportu, komisj  edukacji?ł ą

Andrzej o  – dyrektor DRMGŁ ś
Odpowiedzia , e pierwsza wersja planu zosta a wys ana do Wydzia  Edukacji  ił ż ł ł ł  
Sportu,  gdzie  zosta o  wszystko  skonsultowane.  Ta  wersja  zosta a  równieł ł ż 
wys ana do Wydzia u Finansowego, aby wydzia  wiedzia , jakie s  potrzeby wł ł ł ł ą  
zakresie remontów. Otrzyma  j  równie  pan Waldemar Nocny i pan Marcinł ą ż  
Szpak. W zwi zku z tym, zachowane zosta y wszystkie procedury. Je li chodzią ł ś  
o komisj  edukacji, to nie wysy ano tej wersji dlatego, poniewa  przewidzianoę ł ż  
konsultacje i prezentacj  na dzisiejszym posiedzeniu.ę
Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą

4



Przypomnia  przepis,  który  mówi  o  tym,  e  nie  Wydzia  Edukacji  i  nieł ż ł  
Prezydent,  tylko Rada Miasta  jest  organem za o ycielskim szkó  i  placówekł ż ł  
o wiatowych. To oznacza, e jej wyspecjalizowany organ, jakim jest komisjaś ż  
edukacji, powinna w pierwszej kolejno ci otrzyma  chocia by spis na 70 mln.ś ć ż  
Komisja ma równie  swoje sugestie, zw aszcza, e jej cz onkowie s  z ró nychż ł ż ł ą ż  
dzielnic Gda ska i w wi kszo ci o wiat  zajmuj  si  ju  od wielu lat.ń ę ś ś ą ą ę ż

Andrzej o  – dyrektor DRMGŁ ś
Przeprosi  i przyzna  si  do b du. Powiedzia , e mo e on wynika  z tego, eł ł ę łę ł ż ż ć ż  
DRMG remontami zajmuje si  dopiero od kwietnia br. i przekaza  jednocze nieę ł ś  
cz onkom komisji pierwotn  wersj  planu remontów.ł ą ę

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Powiedzia , e gdyby komisja otrzyma a te materia y wcze niej, to ju  dzisiajł ż ł ł ś ż  
mog aby si  przygotowa  i rozmawia  o konkretach, a w tym wypadku zaprosił ę ć ć  
pana dyrektora na nast pne posiedzenie.ę

Zofia Gosz – radna
Poinformowa a, e ma konkretne wnioski, zwi zane z remontami jednostek wł ż ą  
których mi dzy innymi by a. Rozpocz a od zalece  sanepidu i Przedszkola nrę ł ęł ń  
62. Nast pnie omówi a problem Przedszkola nr 48, jednocze nie poprosi a panaę ł ś ł  
dyrektora  osia,  aby  zanotowa  wnioski  do  wzi cia  pod  uwag  w  planieŁ ł ę ę  
remontów.  Powiedzia a  równie  o  XV Liceum  Ogólnokszta c cym,  któregoł ż ł ą  
dyrektor by a bardziej czujna i je li chodzi o remont sanitariatów dla dziewcz t,ł ś ą  
to ju  go wykona a (ten remont jest wpisany w planie). Pani dyrektor w zwi zkuż ł ą  
z tym zwróci a si  pismem, na które nie dosta a odpowiedzi, aby w zamian zał ę ł  
zrobiony ju  remont sanitariatów, zrobi  chocia  cz  innych koniecznych doż ć ż ęść  
wykonania  prac,  np.  doko czenie  wymiany  okien  w  salach  dydaktycznych,ń  
remont dachu, wymian  niecki aluminiowej w p ywalni lub wymian  okien wę ł ę  
p ywalni.  Powiedzia a  tak e  o  Szkole  nr  44,  gdzie  konieczna  jest  wymianał ł ż  
toksycznej posadzki, jak i o Liceum nr 10, gdzie zg oszono wiele rzeczy, mi dzył ę  
innymi boisko szkolne, wymian  instalacji deszczowej w piwnicach. ę

W adys aw czkowski – radnył ł Łę
Poruszy  temat monitoringu placówek o wiatowych i zapyta  dyrektora DRMG,ł ś ł  
co w tym temacie wiadomo?

Andrzej o  – dyrektor DRMGŁ ś
Poinformowa ,  e  w  placówkach  wybudowanych  i  w  trakcie  budowył ż  
przewidziano monitoring. Je li chodzi o pozosta e placówki, to powiedzia , eś ł ł ż  
trwa  badanie  zapotrzebowania  w  monitoring  w  poszczególnych  dzielnicach 
miasta.
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Powiedzia  równie  o pierwotnym planie remontów, gdzie kwota bazowa by ał ż ł  
przera aj co du a. Obieca  równie , e do 10 pa dziernika dostarczy komisjiż ą ż ł ż ż ź  
pe en plan z ca  baz , uwzgl dniaj c  priorytety.ł łą ą ę ą ą

Ryszard Nikiel – cz onek komisjił
Zg osi  uwag ,  e  dyskusja  powinna opiera  si  o priorytety  i  szczegó y wł ł ę ż ć ę ł  
planie remontów. Nast pnie komisja powinna przyj  pewien ranking kolejno cię ąć ś  
wykonania remontów.

Andrzej o  – dyrektor DRMGŁ ś
Odniós  si  do uwag radnego.ł ę
 
Po krótkiej dyskusji na temat remontu sanitariatów w szkole nr 21

G os zabra ał ł
Zofia Gosz – radna
Wypowiedzia a  si  szeroko,  mówi c  mi dzy  innymi  o  problemach  poł ę ą ę  
remontach w szko ach.  Powiedzia a,  e  zna  temat  i  jest  ogromny problem zł ł ż  
wykonaniem i efektem ko cowym prac remontowych w placówkach. Poruszy ań ł  
tak e temat szko y na 44.ż ł

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Poprosi  o zwi z o  wypowiedził ę ł ść
A nast pnie udzieli  ostatniego g osu w dyskusji na temat remontów.ę ł ł

El bieta Grabarek – Bartoszewicz- Wiceprzewodnicz ca komisjiż ą
Podsumowuj c,  powiedzia a,  e  z  niepokojem  przygl da  si  wydatkomą ł ż ą ę  
remontowym i my li o zmianie filozofii wydatkowania pieni dzy. Uzasadni aś ę ł  
my l tym, e przecie  gospodarzami placówek s  dyrektorzy i to oni powinniś ż ż ą  
decydowa  o remontach, bo na chwil  obecn  nie maj  na to adnego wp ywu.ć ę ą ą ż ł  
Powiedzia a  równie ,  e  remonty  wykonywane  przez  dyrektorów,  a  bezł ż ż  
po rednictwa urz du, s  du o ta sze i ma na to dowody. ś ę ą ż ń

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Uzupe niaj c my l pani Grabarek powiedzia , e trzeba by si  zastanowi , czył ą ś ł ż ę ć  
pewne drobne naprawy w szko ach nie przekaza  dyrektorom do realizacji. ł ć
 
Nast pnie  poinformowa  cz onków  komisji,  e  na  przysz ym  posiedzeniuę ł ł ż ł  
komisja zajmie si  dyskusj  na  ten temat, ju  przy przedstawionym konkretnymę ą ż  
i zweryfikowanym planie remontów. Je li cz onkowie komisji maja jakie  praceś ł ś  
do zg oszenia,  których nie  ma  w planie  remontów, to powinni zg osi  je  nał ł ć  
pi mie  do  osoby  obs uguj cej  merytorycznie  komisj ,  czyli  do  pani  Kasiś ł ą ę  
Kosatka.

PUNKT II
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Harmonogram budowy szko y w dzielnicy Uje ciskoł ś  
–  z  uwzgl dnieniem  terminu  otwarcia  I  blokuę  
dydaktycznego

Krzysztof Rudzi ski- dyrektor Wydzia u Programów Rozwojowychń ł
Omówi  temat. Powiedzia  mi dzy innymi, e koszt ca kowity w do roku 2008ł ł ę ż ł  
wynosi 33 mln z . Jest to kosztorys inwestorski. Harmonogram obejmuje to, eł ż  
15  wrze nia  z o ono dokumenty  do  pozwolenia  na  budow  i  w  momencieś ł ż ę  
otrzymania tego pozwolenia b dzie przygotowywany przetarg na budow  ca egoę ę ł  
obiektu. Wykonawca zacznie realizowa  budow  obiektu na wiosn , tak, aby 1ć ę ę  
wrze nia 2007 r. odda  do u ytku pierwszy zespó  dydaktyczny dla m odszychś ć ż ł ł  
dzieci,  czyli  t  pierwsz  cz .  Natomiast  na  1  wrze nia  2008r.  musią ą ęść ś  
zako czy  inwestycj  i odda  do u ytku pozosta ych zespo ów i otoczeniemń ć ę ć ż ł ł  
budynku.
Powiedzia  równie , e na przysz e posiedzenie komisji przeka e jej cz onkomł ż ż ł ż ł  
tzw. Plan zamierze  inwestycyjnych miasta  Gda ska. Jest  to uporz dkowanań ń ą  
baza  danych wed ug programów merytorycznych.  Tam wyst puj  programy,ł ę ą  
które przede wszystkim dotycz  komisji edukacji, tj.: program budowy szkó ,ą ł  
program  budowy  sal  gimnastycznych,  program  budowy  basenów,  program 
modernizacji  boisk  i  program  modernizacji  obiektów  szkolnych.  Komisja 
edukacji b dzie ustala  hierarchi  na listach do WPI. ę ć ę

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta , czy s  jakie  uwagi, b d  pytania w tym temacie?ł ą ś ą ź

Nikt si  nie zg osi .ę ł ł

PUNKT III

1.  Zaopiniowanie  projektu  uchwa y   w  sprawie  ł zmiany 
uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska nał ż ń  
rok 2005 (druk nr 1611)

Halina Jasiel – Wydzia  Edukacji i Sportuł
Omówi a  projekt  uchwa y  podkre laj c,  e  bud et  miasta  zwi ksza  si  oł ł ś ą ż ż ę ę  
dochody o kwot  2 mln 525ę  614 z ,  z  tego dochody placówek o wiatowychł ś  
zwi kszaj  si  o kwot  26ę ą ę ę  380 z . S  to wp ywy uzyskane mi dzy innymi zł ą ł ę  
wynajmu  pomieszcze  o wiatowych,  wp ywy  ze  sprzeda y  us ug  –  np.ń ś ł ż ł  
sto ówki.ł
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Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

Marek Polaszewski – cz onek komisjił
Zapyta ,  z  jakich  kwot,  rodków  b dzie  realizowana  cz  internatówł ś ę ęść  
CONRADINUM?

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Odpowiedzia ,  e  b dzie  to realizowane z  przesuni  rodków bie cych wł ż ę ęć ś żą  
bud ecie.ż

Teresa Tyl – Zwi zek Nauczycielstwa Polskiegoą
Zada a pytanie zwi zane z wydatkami w Wydziale Edukacji i Sportu. Chodzi oł ą  
poz.  Zakup  sprz tu  i  wyposa enia  placówek o wiatowych –  360. 000 z ,  oę ż ś ł  
uszczegó owienie dla jakich placówek przeznaczone s  rodki z tej kwoty?ł ą ś

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Powiedzia , e  gdyby wiedzia , e  istnieje taka potrzeba, to bez problemu wł ż ł ż  
porozumieniu z  Wydzia em Programów Rozwojowych by j  przygotowa  nał ą ł  
posiedzenie.  Taka  lista  ju  istnieje,  zrobi  j   w a nie  WPR  na  zlecenież ł ą ł ś  
poszczególnych placówek o wiatowych.ś
Poinformowa ,  e  jeszcze  jutro  prze le  t  list  faksem  do  Biura  Rady  dlał ż ś ę ę  
Komisji Edukacji.

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta , czy s  jeszcze jakie  pytania, czy uwagi?ł ą ś

G osów nie by o, wi c przyst piono do opiniowania projektu uchwa y.ł ł ę ą ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniuń
21 wrze nia 2005 roku rozpatrzy a projekt uchwa y w sprawieś ł ł  
zmiany  uchwa y  w  sprawie  uchwalenia  bud etu  miastał ż  
Gda ska na rok 2005 - ń druk nr 1611,

Komisja  po  krótkiej  dyskusji  - 4  g osami  za–  ł powy szy  projektż  
zaopiniowa a pozytywnie. ł
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2. Zaopiniowanie projektu uchwa y  w sprawie ł zmieniaj caą  
uchwa  Nr XXVI/831/04 Rady Miasta Gda ska z dnia 08łę ń  
lipca  2004  roku  w  sprawie  „Gminnego  Programu 
Do ywiania  Dzieci  w  Szko ach  Podstawowych  iż ł  
Gimnazjalnych na lata 2004-2005” zmienion  uchwa  Nrą łą  
XXXIV/104/05 Rady Miasta Gda ska z dnia 13 styczniań  
2005 roku  ( druk nr 1612)

Maryla Chudziak – Zast pca dyrektora MOPS-uę
Omówi a  przedstawiony  projekt  uchwa y  oraz  zmiany,  jakie  wprowadza  doł ł  
„Gminnego  Programu  Do ywiania  Dzieci  w  Szko ach  Podstawowych  iż ł  
Gimnazjalnych na lata 2004-2005”.

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

Zofia Gosz – radna
Zapyta a o  tzw.  „szklank  mleka” dla ka dego dziecka, która finansowana jestł ę ż  
po rednio z unii europejskiej, dlaczego w tym Programie ona si  nie znalaz a?ś ę ł  
Czy  przepisy  nie  pozwalaj  tego w czy  do Programu? Poruszy a  równieą łą ć ł ż 
temat ilo ci dzieci, które s  do ywiane, a tak e o dop atach z MOPS-u.ś ą ż ż ł

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Poprosi  pani  radn  o  poruszanie  spraw  zwi zanych  z  Komisj  Sprawł ą ą ą ą  
Spo ecznych porusza  na jej posiedzeniu, bo Komisja Edukacji zajmuje si  tł ć ę ą 
spraw  z  jednego  wa nego  powodu,  poniewa  socjalny  program  pomocyą ż ż  
dzieciom  jest  prowadzony  w  szko ach  i  te  rodki  s  wykazywane  jakoł ś ą  
nadmiernie  wykorzystywane  pieni dze  z  o wiaty,  a  to  przecie  nie  s  toą ś ż ą  
pieni dze o wiaty.ą ś

Maryla Chudziak – Zast pca dyrektora MOPS-uę
Powiedzia a, e jest sprawozdanie z pierwszego pó rocza, które wykazuje, eł ż ł ż  
obj to pomoc  2536 dzieci. Na drugie pó rocze roku szkolnego planowane jestę ą ł  
objecie pomoc  oko o 2600 dzieci. Ponadto przyznawane s  zasi ki celowe dlaą ł ą ł  
osób niepe nosprawnych, to oko o 1000 osób. ł ł
Je eli  chodzi o „szklank  mleka”, to MOPS podj  w tej sprawie dzia anie iż ę ął ł  
nawi za  kontakt z Wydzia em Edukacji i Sportu. Jednak nie ma mo liwo cią ł ł ż ś  
namawiania rodziców, eby kupowali mleko, poniewa  s  ró ne sytuacje, np.ż ż ą ż  
nie wszystkie dzieci chc  mleka.ą

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta , czy s  jakie  jeszcze pytania.ł ą ś
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Pyta  nie by o, wi c przyst piono do opiniowania projektu uchwa y.ń ł ę ą ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniuń
21 wrze nia 2005 roku rozpatrzy a projekt uchwa y w sprawieś ł ł  
zmieniaj ca uchwa  Nr XXVI/831/04 Rady Miasta Gda ska zą łę ń  
dnia  08  lipca  2004  roku  w  sprawie  „Gminnego  Programu 
Do ywiania Dzieci w Szko ach Podstawowych i Gimnazjalnychż ł  
na lata 2004-2005” zmienion  uchwa  Nr XXXIV/104/05 Radyą łą  
Miasta Gda ska z dnia 13 stycznia 2005 roku  - ń druk nr 1612, 

Komisja  po  krótkiej  dyskusji  -6  g osami  za–  ł powy szy  projektż  
zaopiniowa a pozytywnie.ł

3.  Zaopiniowanie  projektu  uchwa y   w  sprawie  ł nadania 
imienia  „Eugeniusza  Kwiatkowskiego”  Zespo owi  Szkół ł 
Ogólnokszta c cych i Zawodowych Nr 1 w Gda sku przył ą ń  
ul. Krasickiego 10  - (druk nr 1615)

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Zreferowa  projekt uchwa y.ł ł

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

G osów  w  dyskusji  nie  by o,  wi c  przyst piono  do  opiniowania  projektuł ł ę ą  
uchwa y.ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniuń
21 wrze nia 2005 roku rozpatrzy a projekt uchwa y w sprawieś ł ł  
nadania  imienia  „Eugeniusza  Kwiatkowskiego”  Zespo owił  
Szkó  Ogólnokszta c cych  i  Zawodowych  Nr  1  w  Gda skuł ł ą ń  
przy ul. Krasickiego 10  - druk nr 1615, 

Komisja - 7 g osami za – ł powy szy projekt zaopiniowa a pozytywnie. ż ł
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4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwa y   w  sprawie  ł zmiany 
siedziby Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 6 w 
Gda sku z dotychczasowej siedziby przy ul. Ogarnej 56ń  
do pomieszcze  przy ul. Lenartowicza 21 w Gda sku –ń ń  
(druk nr 1616)

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Zreferowa  projekt uchwa y.ł ł

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

G osów  w  dyskusji  nie  by o,  wi c  przyst piono  do  opiniowania  projektuł ł ę ą  
uchwa y.ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniuń
21 wrze nia 2005 roku rozpatrzy a projekt uchwa y w sprawieś ł ł  
zmiany siedziby Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej Nr 6 
w Gda sku z dotychczasowej siedziby przy ul. Ogarnej 56 doń  
pomieszcze  przy ul.  Lenartowicza 21 w Gda sku -  ń ń druk nr  
1616, 

Komisja - 7 g osami za – ł powy szy projekt zaopiniowa a pozytywnie. ż ł

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zaproponowa , aby omówi  wszystkie projekty dotycz ce likwidacji – razem.ł ć ą

5. Zaopiniowanie projektu uchwa y  w sprawie  ł likwidacji 
Internatu Zespo u Szkó  Zawodowych Nr 9 w Gda skuł ł ń  
przy ul. D browszczaków 29  - (ą druk nr 1623)

6. Zaopiniowanie projektu uchwa y  w sprawie ł utworzenia 
placówki zapewniaj cej  ą opiek  i wychowanie uczniom wę  
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okresie  pobierania  nauki  poza  miejscem  sta egoł  
zamieszkania pod nazw  „Bursa”  z siedzib  w Gda skuą ą ń  
przy ul. D browszczaków 35ą  – (druk nr 1624)

7. Zaopiniowanie projektu uchwa y  w sprawie ł zmieniaj caą  
uchwa  w spr. utworzenia placówki zapewniaj cej opiekłę ą ę 
i  wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza 
miejscem zamieszkania pod nazw  „  Bursa Gda ska” zą ń  
siedzib  w Gda sku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52ą ń  
– (druk nr 1625)

8. Zaopiniowanie projektu uchwa y  w sprawie  ł likwidacji 
Internatu Zespo u Szkó  Zawodowych Nr  9 wł ł  Gda skuń  
przy ul. D browszczaków 35   ą (druk nr 1524)

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Dok adnie  zreferowa  projekty  uchwa ,  zawarte  w  drukach  1623  i  1624.ł ł ł  
Powiedzia  mi dzy innymi, e propozycja jest taka, aby w pierwszej kolejno cił ę ż ś  
zlikwidowa  internat Zespo u Szkó  Zawodowych Nr 9, a nast pnie utworzy  nać ł ł ę ć  
bazie  tego  internatu  samodzieln  burs ,  która  b dzie  odr bn  jednostką ę ę ę ą ą 
bud etow . Je li  za  chodzi o pracowników, którzy tam obecnie pracuj ,  toż ą ś ś ą  
b d  przeniesieni do bursy na podstawie art. 23 Kodeksu Pracy.ę ą

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

El bieta Grabarek – Bartoszewicz – wiceprzewodnicz ca komisjiż ą
Zada a pytanie, kiedy by a opinia Kuratora O wiaty na ten temat, poniewa  doł ł ś ż  
tego druku, który dzisiaj przedstawiono nie ma aktualnej opinii. Jest data opinii –
marcowa i by a wystawiana do zupe nie innej jako ci prawnej dokumentu.ł ł ś

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Poinformowa ,  e  pod projektem uchwa y  znajduje  si  opinia  prawna,  wi cł ż ł ę ę  
sprawy  prawne  zosta y  tu  dog bnie  przeanalizowane.  Nie  mniej  jednakł łę  
powiedzia , e poprosi jeszcze raz prawników o zbadanie tej sprawy.ł ż
Kurator wyrazi  zgod  na likwidacj  internatu, a czy powstanie tam bursa, czył ę ę  
te  nie, to le y w gestii miasta i Kurator nie musi wyra a  swojej opinii na tenż ż ż ć  
temat.
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Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Powiedzia  mi dzy innymi, e Kurator zgodzi  si  na likwidacj  placówki, którał ę ż ł ę ę  
mia a by  przekszta cona z dniem 1 wrze nia, a zlikwidowana dnia 30 sierpnia.ł ć ł ś  
W tej chwili mowa jest o precedensie, jakim jest likwidacja placówki w trakcie 
trwania  roku szkolnego, podczas  gdy prace  zwi zane  z  jej  funkcjonowaniemą  
dawno zosta y zako czone. W zwi zku z tym w jego przekonaniu, nie mo e był ń ą ż ć 
mowy o dacie wcze niejszej ni  1 stycznia, czyli o roku bud etowym, a w rokuś ż ż  
szkolnym  powinna  by  mowa  tylko  o  dacie  1  wrze nia.  Wi c  jest  bardzoć ś ę  
prawdopodobne, e Wojewoda Pomorski mo e uchyli  t  uchwa . ż ż ć ą łę
Dlatego, e zmieni y si  istotne okoliczno ci, mi dzy innymi termin likwidacji,ż ł ę ś ę  
tamta  zgoda  nie  b dzie  wa na.  Prawdopodobnie  nie  by o  to  trosk  radcyę ż ł ą  
prawnego, który stwierdzi  tylko, e zgoda jest. Likwidacja likwidacji nie jestł ż  
równa…
Powiedzia , e jest przekonany, i  jest to sprzeczne z ustaw  o systemie o wiatył ż ż ą ś  
i ten art. 59 ustawy jest z amany.ł

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Przyj  wszystkie uwagi.ął

Ryszard Nikiel – cz onek komisjił
Wyrazi  swoja opini , która by a taka sama, jak przewodnicz cego komisji.ł ę ł ą

Po krótkiej dyskusji, glos zabra a ł

Zofia Gosz – radna
Przytoczy a wczorajsz  wypowied  w programie 1 Polskiego Radia, e  NIKł ą ź ż  
zbada a gminy, które likwiduj  szko y i stwierdzi a, e w adnej z tych gmin nieł ą ł ł ż ż  
osi gni to adnych efektów ekonomicznych…, a utrudniono dzieciom nauk …ą ę ż ę

Wi cej g osów w dyskusji nieby o.ę ł ł

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zg osi  wniosek formalny, aby oba projekty uchwa  zaopiniowa  negatywnie ił ł ł ć  

eby  komisja  wnioskowa a  do  Prezydenta  o  zdj cie  ich  z  porz dku  obradż ł ę ą  
najbli szej sesji i  o zwrócenie si  do Kuratora, czy ta proponowana proceduraż ę  
jest zgodna z prawem…

Przyst piono od g osowania nad opini  do projektów uchwa .ą ł ą ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniuń
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21 wrze nia 2005 roku rozpatrzy a projekt uchwa y w sprawieś ł ł  
likwidacji Internatu Zespo u Szkó  Zawodowych Nr 9 w Gda sku przył ł ń  
ul. D browszczaków 29 ą  - druk nr 1623, 

Komisja po d ugiej i burzliwej dyskusji -  ł 4 g osami przeciw, przy 3ł  
wstrzymuj cych si  – ą ę powy szy projekt zaopiniowa a negatywnie. ż ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniuń
21 wrze nia 2005 roku rozpatrzy a projekt uchwa y w sprawieś ł ł  
utworzenia  placówki  zapewniaj cej  ą opiek  i  wychowanie  uczniom  wę  
okresie  pobierania  nauki  poza  miejscem  sta ego  zamieszkania  podł  
nazw  „Bursa”  z siedzib  w Gda sku przy ul.  D browszczaków 35ą ą ń ą  -  
druk nr 1624, 

Komisja po d ugiej i burzliwej dyskusji -  ł 4 g osami przeciw, przy 3ł  
wstrzymuj cych si  – ą ę powy szy projekt zaopiniowa a negatywnie.ż ł

Poddano wniosek pana przewodnicz cego pod g osowanie.ą ł

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniu 21 wrze niań ś  
2005r.   rozpatrywa a  projekty  uchwa  w  sprawie  ł ł likwidacji  Internatu  
Zespo u Szkó  Zawodowych Nr 9 w Gda sku przy ul. D browszczakówł ł ń ą  
29  (druk nr 1623)  oraz w sprawie  utworzenia placówki zapewniaj ceją  
opiek  i  wychowanie  uczniom  w  okresie  pobierania  nauki  pozaę  
miejscem  sta ego  zamieszkania  pod  nazw  „Bursa”  z  siedzib  wł ą ą  
Gda sku przy ul. D browszczaków 35 (druk nr 1624)ń ą . 
Zdaniem  Komisji  i  zgodnie  z  ustaw  o  o wiacie,  likwidacjaą ś  
jakiejkolwiek placówki o wiatowej, równie  internatu Zespo u Szkóś ż ł ł 
Zawodowych Nr  9 w Gda sku,  powinna nast pi  z  ko cem rokuń ą ć ń  
szkolnego.
W tpliwo ci  budzi  równie  powo ana w  ą ś ż ł uzasadnieniu do druku nr 
1623 pozytywna opinia Pomorskiego Kuratora O wiaty, pismo KO-ś
II.J.G-014-44/05  z  dnia  23.03.2005,  poniewa  odnosi a  si  doż ł ę  
likwidacji Internatu Zespo u Szkó  Zawodowych Nr 9, a nast pnieł ł ę  
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utworzenia  z  niego  oddzia u  „Bursy  Gda skiej”  jak  i  równieł ń ż 
odnosi a si  do daty likwidacji z dniem 31 sierpnia 2005r. ł ę
W zwi zku z powy szym ą ż
Komisja Edukacji wnosi o:

1. zdj cie projektów uchwa  zawartych w drukach 1623 i 1624 zę ł  
obrad najbli szej sesji Rady Miasta Gda ska, zaplanowanejż ń  
na 29 wrze nia 2005r.ś

2. skierowanie do Pomorskiego Kuratora O wiaty zapytania oś  
prawid owo  zastosowanej procedury (wa no  udzielonejł ść ż ść  
opinii)

3. zmian  daty likwidacji Internatu na 31.08.2006r.ę
4. zmian  daty powo ania Bursy na 1.09.2006r.ę ł

Powy szy wniosek, komisja przyj a jednog o nie– 7 g osami za.ż ęł ł ś ł

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Omówi  projekt  uchwa y  zawarty  w  ł ł druku  1625.  Powiedzia ,  e  przedeł ż  
wszystkim pojawia si  zmiana, polegaj ca na doprecyzowaniu tego zapisu, ię ą ż 
Bursa  Gda ska  jest  jednostk  bud etow . Powiedzia  równie ,  e  docelowoń ą ż ą ł ż ż  
starania b d  w tym kierunku, eby by a zak adem bud etowym.ę ą ż ł ł ż

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

Powiedzia  równie ,  e  jest  to  przemy lane  wprowadzenie  w  b d komisji,ł ż ż ś łą  
poprzez  nieokre lenie,  jaka  formu a  prawno-finansowa jest  Bursy  Gda skiej.ś ł ń  
Niestety, to wcze niej umkn o uwadze komisji.ś ęł

Ryszard Nikiel – cz onek komisjił
Zapyta , jakie przepisy nie pozwalaj  na to, aby Bursa Gda ska by a zak ademł ą ń ł ł  
bud etowym?ż

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Odpowiedzia ,  podkre laj c,  e  mówi  o  tym  cho by  ustawa  o  finansachł ś ą ż ć  
publicznych…

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta , dlaczego nie ma tam zapisu, e jest to zak ad bud etowy, skoro ca ył ż ł ż ł  
czas by a mowa o tym, e ma to by  zak ad bud etowy? Powiedzia  równie ,ł ż ć ł ż ł ż  

e ani razu nie pojawi o si  wcze niej stwierdzenie, e ma to by  przej ciowoż ł ę ś ż ć ś  
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jednostka bud etowa. Od pocz tku mowa by a tylko i wy cznie o zak adzież ą ł łą ł  
bud etowym  i  to  by o wr cz,  jako sedno programu  i  zasadno ci  powo aniaż ł ę ś ł  
Bursy Gda skiej.ń

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Poinformowa ,  e  s  dwa  podmioty,  które  docelowo  maj  by  zak ademł ż ą ą ć ł  
bud etowym. Pierwszym jest Miejski O rodek Sportu i Rekreacji, a  drugi, toż ś  
Bursa Gda ska.ń

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Powiedzia  mi dzy  innymi,  e  nie  przedstawiono adnego wyliczenia  do tejł ę ż ż  
uchwa y i do jej uzasadnienia, potwierdzaj cego, e rzeczywi cie nie mo e toł ą ż ś ż  
by  zak ad bud etowy. ć ł ż

Zofia  Gosz – radna
Poinformowa a,  e  rzeczywi cie  zosta o to przegapione,  poniewa ,  je li  jestł ż ś ł ż ś  
tworzone co  nowego, to ustawa o finansach publicznych wyra nie mówi, eś ź ż  
musi by  okre lona forma organizacyjna. W tym przypadku nie dope niono tegoć ś ł  
i  powiedzia a,  e  nie  rozumie  t umaczenia  pana  Dyrektora.  Podkre li a,  ił ż ł ś ł ż 
podejrzewa, e przyczyna jest zupe nie inna. Mianowicie s  obawy, e Bursaż ł ą ż  
Gda ska b dzie mia a straty, a zak ad bud etowy z za o enia nie mo e mień ę ł ł ż ł ż ż ć 
strat,  poniewa  zak ad  bud etowy  wchodzi  do  bud etu  ró nic ,  mi dzyż ł ż ż ż ą ę  
dochodami i kosztami. Wyrazi a równie  swoje zdanie na temat opinii radcówł ż  
prawnych do projektu uchwa y. Zwróci a uwag , e obecny zapis opinii wyra ał ł ę ż ż  
sformu owanie  „uzgodniono”,  a  wcze niej  ka dy  projekt  uchwa y  miał ś ż ł ł 
informacj  od  radcy  pranego,  e  „sprawdzono  pod  wzgl dem  formalno-ę ż ę  
prawnym”. Wtedy by o jasne, co radca prawny zrobi  z danym projektem.ł ł

Po krótkiej dyskusji, w której wzi  udzia  pan Sowi ski, Nikiel, Polaszewski iął ł ń  
pani Gosz,

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Wyrazi  swoj  opini  i  zaproponowa  odst pienie  od  opiniowania  projektuł ą ę ł ą  
uchwa y wraz z wnioskiem do Prezydenta Miasta o nast puj cej tre cił ę ą ś

Komisja Edukacji Rady Miasta Gda ska na posiedzeniu w dniu 21 wrze niań ś  
2005r.  rozpatrywa a projekt uchwa y w sprawieł ł - zmieniaj c  uchwa  wą ą łę  
spr. Utworzenia placówki zapewniaj cej opiek  i wychowanie uczniomą ę  
w okresie pobierania nauki poza miejscem sta ego zamieszkania podł  
nazw  „Bursa  Gda ska”  z  siedzib  w  Gda sku  przy  ul.  Podwaleą ń ą ń  
Staromiejskie 51/52   (druk nr 1625). 
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Komisja  odst pi a  od  opiniowania  powy szego  projektu  uchwa yą ł ż ł , 
jednocze nie  podkre laj c,  i  prowadzone  do  tej  pory  rozmowy  zś ś ą ż  
przedstawicielami  Prezydenta  Miasta  wyra nie  wskazywa y,  i  „Bursaź ł ż  
Gda ska” b dzie ń ę Zak adem Bud etowymł ż , a nie jak przedstawiono komisji 
w druku 1625 –  Jednostk  Bud etową ż ą. By  to jeden z najistotniejszychł  
warunków przekszta cenia.ł
Jest to niezwykle istotne, gdy  Zak ad Bud etowy ma szersze mo liwo ciż ł ż ż ś  
zarabiania,  a  przecie  taka  by a  intencja  tworzenia  Bursy  Gda skiej.ż ł ń  
Ponadto formu a Zak adu Bud etowego daje czytelno  i  przejrzystoł ł ż ść ść 
gospodarowania rodkami finansowymi przez now  jednostk . Rezygnacjaś ą ę  
z formy prawno – finansowej Zak adu Bud etowego podwa y sens ca ejł ż ż ł  
dokonanej reorganizacji i powo ania Bursy Gda skiej.ł ń
Komisja Edukacji wnosi o:

1. zmian  zapisu w wy ej wymienionym projekcie uchwa y wę ż ł  
§ 1 punktu 2) na nast puj c  tre : „ w § 1 po ust. 1 dodajeę ą ą ść  
si  ust.  2  o  brzmieniu:  „Bursa  Gda ska” jest  zak ademę ń ł  
bud etowym” ż

oraz
zmian  zapisu w wy ej wymienionym projekcie uchwa y w §ę ż ł  
1  punktu 3)  na nast puj c  tre :  w  za czniku nr  2 doę ą ą ść łą  
uchwa y stanowi cej Statut Bursy Gda skie w § 1 po ust. 4ł ą ń  
dodaje  si  ust.  5  w  brzmieniu:  „5.  Bursa  Gda ska  jestę ń  
zak adem bud etowym”.ł ż

2. uzupe nienie  uzasadnienia  projektu  uchwa y  zawartego  wł ł  
druku 1625 o:

przedstawienie  symulacji  finansowej  przysz ych  dochodówł  
„Bursy Gda skiej” (na 2006 rok) ń w terminie do 27.09.2005r.

Powy szy wniosek, komisja przyj a jednog o nie– 7 g osami za.ż ęł ł ś ł

Jednocze nie  komisja  pragnie  poinformowa ,  i  zaplanowa aś ć ż ł  
posiedzenie  w celu  zaopiniowania powy szego projektu  uchwa y  zż ł  
ewentualn  autopoprawk  wnioskodawcy w dniu 29.09.2005r. o godz.ą ą  
840.    

PUNKT IV
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Sprawy wniesione, wolne wnioski

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Poinformowa , e s  dwie sprawy wniesiona, a mianowicie: baseny i funduszł ż ą  
socjalny emerytów.
Powiedzia , e do tej pory fundusz socjalny emerytów by  zcentralizowany nał ż ł  
poziomie miasta, a w tej chwili, ze wzgl du na nowe przepisy i opini  Ministraę ę  
Edukacji,  stwierdzono,  e  jest  on  jednym  funduszem  z  ca ym  funduszemż ł  
socjalnym, który jest w szkole. Powoduje to, e ca a dokumentacja musi byż ł ć 
rozbita i przeniesiona do poszczególnych szkó , a przecie  po restrukturyzacjił ż  
niektórych szkó  ju  w ogóle nie ma. ł ż
Powiedzia  równie , e miasto i wydzia  zgadza si  ze stanowiskiem, e jest toł ż ż ł ę ż  
b dne pod ka dym wzgl dem. łę ż ę
Powiedzia  tak e o innych rozwi zaniach tego problemu, z których skorzysta ał ż ą ł  
na przyk ad Rumia.ł

Teresa Tyl – ZNP
Powiedzia , e zrobi a rozeznanie w tym temacie w miastach ca ej Polski i nał ż ł ł  
przyk ad w odzi  nie burzy  si  czego , co dobrze funkcjonuje,  pomimo, eł Ł ę ś ż  
prawo wsz dzie jest takie same, podobnie jest w Krakowie, gdzie fundusz nadalę  
funkcjonuje.
Podkre li a równie , e nie by  to pomys  Ministerstwa Edukacji i Sportu leczś ł ż ż ł ł  
Ministra  Finansów,  który  rozporz dzeniem  zmieni  formy  przekazywaniaą ł  

rodków finansowych…ś
Powiedzia a, e jest to przekazywane w formie subwencji i nie ma mo liwo cił ż ż ś  
zdobycia informacji, jaka przypada na ten fundusz kwota. Próbowa a dowiedzieł ć 
si  mi dzy innymi z ZUSu, ale niestety poinformowano j , e s  to cis e dane ię ę ą ż ą ś ł  
nie  ma  obowi zku  ich  ujawniania.  Na  podstawie  danych  z  ZUSu  istnia abyą ł  
mo liwo  przeliczenia,  jaki  procent  od  tych  emerytur  by by  kwot  dlaż ść ł ą  
funduszu.

Po krótkiej dyskusji pana Sowi skiego i pani Grabarekń
Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Powiedzia ,  e  to  rozporz dzenia  jest  bardzo krzywdz ce  dla  tych  starszychł ż ą ą  
ludzi. Poinformowa  równie , ze ustalenia s  takie, e do ko ca roku, podobnieł ż ą ż ń  
jak ód  i Kraków nie ulegn  adne zmiany w tej kwestii.Ł ź ą ż
Jedynym rozwi zaniem jest zmiana lub uchylenie tego rozporz dzenia.ą ą

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
zawnioskowa  w imieniu Komisji Edukacji do NSZZ „Solidarno ”, aby przezł ść  
swoje  struktury  na  poziomie  sekcji  krajowej  wyst pi y  z  pismem  doą ł  
Ministerstwa Edukacji i Sportu, o zmian  tego rozporz dzenia.ę ą
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Poprosi  Wydzia  Edukacji  i  Sport  o  wsparcie  oraz  o  znalezienie  formu ył ł ł  
prawnej, która pozwoli aby zniwelowa  skutki tego rozporz dzenia.ł ć ą

Kolejny punkt – baseny.
Poinformowa , e cz onkowie komisji otrzymali bardzo wie e dane dotycz ceł ż ł ś ż ą  
grafików  basenów  i  poprosi  o  pe ne  zapoznanie  si  z  tymi  materia ami  ił ł ę ł  
przeanalizowanie. 

Zofia Gosz – radna
Poruszy a  bardzo  wa ny  temat,  dotycz cy  programu  promocji  zdrowia  ił ż ą  
profilaktyki  zdrowotnej.  Powiedzia a  mi dzy  innymi  o niewykorzystywanychł ę  
mo liwo ciach  zdobycia  rodków  przez  placówki  o wiatowe  z  bud etuż ś ś ś ż  
pa stwa.ń

Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Poinformowa  radn , e komisja si  interesuje t  spraw  i Wydzia  Edukacjił ą ż ę ą ą ł  
powinien udzieli  pe nej informacji o wnioskach sk adanych przez dyrektorówć ł ł  
szkó  w tym i poprzednim roku. ł

Agnieszka Pomaska – cz onek komisjił
Zapyta a dyrektora Mincewicza o spraw  pracowni komputerowych w szko ach,ł ę ł  
które startowa y w konkursie o sprz t komputerowy. ł ę

Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł
Powiedzia ,  ze  z  tym  konkursem  by  do  spory  problem,  bo  warunkiemł ł ść  
przyst pienia  ka dej  placówki  do  tego  konkursu,  by o  przystosowanieą ż ł  
pomieszcze  do zainstalowania sprz tu, mi dzy innymi okablowanie… Przez toń ę ę  
przetarg na komputery nie zosta  rozstrzygni ty i konkurs zapewne równie  sił ę ż ę 
nie  rozstrzygnie,  wi c  w  tym  roku  nie  b dzie  mo liwo ci  pozyskaniaę ę ż ś  
komputerów z tego ród a, czyli z ministerstwa.ź ł

Wyczerpano ten punkt.
Tomasz Sowi ski – Przewodnicz cy komisjiń ą
Og osi  10 minut przerwy,ł ł
po której zamkn  posiedzenie komisji.ął

Protokolant Przewodnicz cyą

Katarzyna Kosatka Tomasz Sowi skiń
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